
Redakčná rada Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap 

 

Z á p i s n i c a 

 

z elektronického rokovania Redakčnej rady Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap  

prebiehajúcom počas augusta 2021 

 

 

Počet členov rady: 7 

Prítomní: komunikácia prostredníctvom emailov 

Neprítomní: - 

 

R o k o v a n i e : 

 

Rokovanie Redakčnej rady (RR) Fiľakovských zvestí – Füleki Hírlap iniciovala predsedníčka 

rady. Prebiehalo v elektronickej forme prostredníctvom emailovej komunikácie: 

 

1) Otvorenie  

2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

3) Diskusia 

4) Záver  

 

K bodu č. 1) Otvorenie zasadnutia 

 

 Predsedníčka otvorila rokovanie redakčnej rady emailom s výzvou na predloženie návrhov 

rady do aktuálneho čísla novín. 

 

 

K bodu č. 2) Obsahová náplň aktuálneho čísla novín 

 

Rada sa zhodla na tom, že nakoľko kvôli pandémii vlani neboli plnohodnotné Palócke dni, 

v tomto roku im venujú viac priestoru. Osobitne poskytnú priestor na články o udelení ocenení 

mesta a primátora, rozhovor s ocenenou Máriou Velikou, dvojstranu poskytnú na fotoreportáž. 

Šéfredaktorka informovala o viacerých rekonštrukciách ciest a chodníkov. Do rubrík schválili témy 

Gábor Koós a Fiľakovo a rod Bebekovcov. Tréner futbalových dorastencov poslal článok 

o futbalovom tábore.  

 

K bodu č. 3) Diskusia 

 

Po prijatí všetkých dohodnutých materiálov predsedníčka na tento mesiac uzavrela rokovanie 

o príprave novín. 

 

K bodu č. 4) Záver 

 



 Po prijatí všetkých dohodnutých materiálov predsedníčka na tento mesiac uzavrela 

rokovanie o príprave novín. 

 

 

Zapísala: Mgr. Klaudia Mikuš Kovácsová   

 


